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Goedemorgen [EXEZY
Dank. FFAS heeft Ernst inderdaad op de hoogte gebracht, zie zijn reactie in de hijlage.

Ernst geeft ook aan dat het overleg vandaag niet door gaat. Hopelijk is er volgende week nog een kans.
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Onderwerp: RE: Awegiigen stoppen productie lk Zorg + alternatief nov/dec

ven «JERE
Mooi overzicht zo.

Ik neem het mee in het afstemmingsoverleg. Weet nog niet welke door gaat ivm herfstreces.

Is Ernst inmiddels meegenomen zodat hij niet verrast wordt?

Met vriendelijke groet,

5 1.2ep 1.2, 5.1.2
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Onderwerp: Afwegingen stoppen productie Ik Zorg + alternatief nov/dec

Zoals vanmiddag besproken zou de productie van de campagne |k Zorg deze week starten. lvm de verscherpte coronamaatregelen

hebben we helaas moeten besluiten deze productie te pauzeren.

Hierbij verdere toelichting. Dank alvast dat jij dit wilt voorleggen aan de bewindspersonen in het afstemmingsoverleg.

Achtergrond
- In september is het campagneconcept voor Ik Zorg goedgekeurd in de actiestaf (zie documenten in bijlage).
- Daarna zijn wij gestart met verdere uitwerking.
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-  Sinds deze week zouden we starten met de productie. Hiervoor zouden in totaal 12 zorgmedewerkers (los van elkaar) naar

een studio komen voor opnames.

-  Helaas hebben wij vandaag moeten besluiten deze productie te pauzeren ivm de verscherpte coronamaatregelen.

Waarom pauzeren we de productie?
- In de huidige omstandigheden vinden we het niet verantwoord zorgmedewerkers (onnodig) te laten reizen en bij een

productieteam (5-8 personen) op een binnenlocatie te ontvangen.
- De kans dat er iets mis gaat is klein, maar als dit toch gebeurt is dit niet uit te leggen (denk aan een

verpleeghuismedewerker die bij de opnames besmet raakt en daarna een hele afdeling besmet).
- Daarbij willen we dat de capaciteit van zorgmedewerkers juist in deze tijd beschikbaar blijft voor de zorg.

- Als we de productie door laten gaan geven we vanuit VWS het verkeerde signaal richting de sector; wij moeten het goede
voorbeeld geven door niet-noodzakelijke zaken uit te stellen.

-  Aanvullend: als we toch door zouden gaan is er grote kans dat we de campagne over 2/3 weken lanceren tijdens de

grootste piek in de zorg. Dan is het de vraag of onze uitingen passend zijn.

Wat is hiervan de consequentie?
- Hierdoor kunnen we helaas geen filmpjes, foto's en verhalen maken die de basis zouden zijn voor 0.a. een TV-commercial

en posters in bushokjes.
- Een deel van de campagne zullen we dus moeten uitstellen tot een moment dat zowel productie draaien als campagne

voeren meer passend is. We denken nu aan januari 2021, maar dit is afhankelijk van de situatie.

- We werken aan een alternatief om toch zichtbaar te zijn in de maanden november/december.

Eerste idee november/december
- Voor social bestond al een idee voor een activatietool waarmee iedereen zijn trots kan uitspreken voor een

zorgmedewerker in zijn omgeving (zie ook het screenshot onderaan deze mail. Let op: dit is een schets. In de uitwerking

gaat deze er anders uit zien)
- Als we dit meer campagnematig willen insteken zouden we de mooiste boodschappen breder kunnen delen, in eerste

instantie op social en online.

-  Voordeel is dat er voor deze insteek geen fysieke productie plaats hoeft te vinden.

- Nadeel is dat er geen zorgmedewerkers zichtbaar zijn; dit is toch de basis van de campagne lk Zorg.

Let op: dit alternatief is vandaag pas in concept bedacht en moet nog verder uitgewerkt worden.

Aanvullend, als dit concept goed loopt en de wens er is, zouden we kunnen kijken in hoeverre dit door te vertalen is naar

TV (geen garantie ivm kwaliteit van beelden).
Voor bredere inzet middelen zouden we wel goed moeten kijken of dit concept de doelstellingen voldoende raakt, ook

gezien de kosten van bijv. TV-inzet.

Planning/vervolg
- Wij denken dat een social/online campagne in november/december een mooie aanloop kan zijn naar bredere

zichtbaarheid in januari 2021 (mits de situatie het dan weer toelaat productie te draaien met zorgmedewerkers).
- Indien er voor die tijd vanuit de bewindspersonen de wens is om toch groter zichtbaar te zijn kunnen wij verder denken

over een alternatief om zonder fysieke productie toch passende campagnemiddelen te maken.

Hopelijk helpt dit. Als je verder nog iets nodig hebt, laat het me weten.

Groet,
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